
 

 

PROTOKÓŁ NR LIII/2022 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 grudnia 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Ośrodka pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

Radni nieobecni: Krycki Adam, Sowińska Beata 

Radni spóźnieni: Lejczak Jadwiga 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LI i LII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035, 

4.2 uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2023 rok, 

4.3 dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska, 

4.4 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

4.5 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.6 nadania nazw drogom w miejscowości Gogolewo, 

4.7 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

4.8 rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 



 

 

4.9 zmieniająca uchwałę nr LI/386/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LI i LII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035, 

4.2 uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2023 rok, 

4.3 dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska, 

4.4 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

4.5 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.6 nadania nazw drogom w miejscowości Gogolewo, 

4.7 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

4.8 rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.9 zmieniająca uchwałę nr LI/386/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

4.10 zmieniająca uchwałę nr LI/383/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 24 listopada 

2022 r. w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych, 



 

 

4.11 zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

4.12 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2035. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 12:07 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono 3 wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
4.10 projektu uchwały „zmieniająca uchwałę nr LI/383/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie określenia wysokości podatku od środków 
transportowych”, 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
4.11 projektu uchwały w sprawie „zmian w budżecie gminy na 2022 rok”, 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
4.12 projektu uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2022-2035”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z LI i LII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2023-2035, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/390/2022 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2023 rok, 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/391/2022 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 

O godz. 12:19 na sesję dołączyła radna Jadwiga Lejczak. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/392/2022 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/393/2022 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/394/2022 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Gogolewo, stanowi załącznik 
nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/395/2022 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 



 

 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał czy zgodnie z regulaminem nadal obowiązuje odbiór odpadów 
w workach i odrębna forma, w pojemniku na odpady biodegradowalne? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka potwierdziła obowiązywanie zasad. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/396/2022 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/397/2022 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LI/386/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Złożono wniosek formalny o zmianę treści § 1 poprzez dodanie „z dnia 24 listopada 2022 r.” 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/398/2022 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LI/383/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
24 listopada 2022 r. w sprawie określenia wysokości podatku od środków transportowych, stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad, wobec czego poprosił Skarbnika Gminy o zapoznanie z projektem uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały został sporządzony 
w związku z otrzymaniem informacji od Regionalnej Izby Obrachunkowej o nieistotnym naruszeniu 
prawa, poprzez nieprecyzyjne określenie przedmiotu opodatkowania w zakresie ciągników 
siodłowych i balastowych o dopuszczalnej masie całkowitej od 3,5 tony i poniżej 12 ton oraz 
nieprecyzyjnym określeniu przedmiotu opodatkowania w zakresie przyczep i naczep o dopuszczalnej 
masie całkowitej od 7 ton i poniżej 12 ton. Stawki podatku nie ulegają zmianom, został jedynie 
doprecyzowany przedział tonażowy. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/399/2022 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad, wobec czego poprosił Skarbnika Gminy o zapoznanie z projektem uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały zawiera zmiany polegające 
na dostosowaniu klasyfikacji budżetowej do planowanych realizowanych wydatków zgodnie 
z właściwością polityki rachunkowości i obowiązujących przepisów. Przeniesiono środki w celu 
dostosowania systemu gospodarowania odpadami do przypisów uzyskanych w ciągu roku. Została 
dostoswana wysokość podatku od nieruchomości uzyskanego od mieszkańców, a także 
uwzględniono wpływ środków z tytułu odszkodowania. Z uwagi na to, że zmiany są dokonane 
pomiędzy działami, należy je zatwierdzić przez Radę Gminy. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/400/2022 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 4.12 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad, wobec czego poprosił Skarbnika Gminy o zapoznanie z projektem uchwały. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały jest odzwierciedleniem 
zmian dokonanych w budżecie gminy. Został zaktualizowany załącznik nr 1 do projektu uchwały. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LIII/401/2022 i stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 43 do 
protokołu. 

O godzinie 12:47 radny Bartłomiej Tutak opuścił sesję Rady Gminy. 

Radny Marcin Olech poprosił o wyjaśnienie kwestii maksymalnych cen energii, o których mówiła Pani 
Wójt w swoim sprawozdaniu z działalności. 



 

 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że postępowanie w trybie udzielenia zamówienia 
publicznego zostało unieważnione, ze względu na brak złożonych ofert. Następnie przystąpiono do 
udzielenia zamówienia z tzw. „wolnej ręki”, już bez przetargu. Pozwala na to ustawa prawo 
zamówień publicznych. Do operatora wystosowano zaproszeni do negocjacji. Negocjacje te nie 
zostały jeszcze zakończone. Złożona oferta nie spełniała wymogów ustawy, ze względu na zbyt duże 
zmiany w przedstawionej ofercie. Obowiązuje ustawa o tzw. maksymalnych cenach energii 
elektrycznej. Zgodnie z tą ustawą m.in. gminy nie będą mogły płacić wyższej kwoty, aniżeli ta 
zapisana w ustawie tj.  785 zł/MWh. Jeżeli cena giełdowa będzie niższa od tej urzędowej, będzie 
obowiązywała niższa cena. Jeżeli cena giełdowa będzie wyższa, będzie obowiązywała cena 
ustawowa. W przypadku braku zawarcia umowy, dojdzie do podpisania umowy na dostawę energii 
po cenie rezerwowej. Niektórzy oceniają, że ceny giełdowe będą niższe od ceny urzędowej. Po 
zawarciu umowy gmina będzie płacić cenę urzędową/rezerwową przez cały okres obowiązywania 
umowy, bez względu na to czy cena giełdowa będzie wyższa, czy też niższa. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał o lokalizację Domu Samopomocy 
w Dębnicy Kaszubskiej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że lokalizacja domu wyznaczona została na Osiedlu 
Północ. Lokalizacja działki nr 1020 została wyświetlona na mapie. Gmina znalazła się na liście 
dofinansowania zadania. 

Radny Piotr Paczesny zapytał o remont pomieszczenia przeznaczonego na punkt rehabilitacji, a także 
o ewentualne wymogi co do parkingu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że zmieniły się wytyczne w stosunku do 
podpisywanych kontraktów w roku 2017. Żeby można było stworzyć profesjonalny punkt obsługi 
rehabilitacyjnej należy dostosować budynek do obecnych wymogów. Jest podmiot zainteresowany 
wykonywaniem usługi na terenie naszej gminy. Firma ta świadczy już usługi w Słupsku oraz Bytowie. 
Najtrudniejszym elementem jest to, że NFZ granty/dofinansowania przyznaje na istniejące budynki, 
nie daje środków na ich dostosowanie. Miejsca parkingowe są zapewnione. Zostanie zlikwidowany 
garaż, co powiększy przestrzeń parkingową. Będzie można również wprowadzić ograniczenia 
parkowania w czasie funkcjonowania punktu, aby osoby niezwiązane z rehabilitacją nie zajmowały 
miejsc parkingowych. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że planowane są działania na II etapach. 
Pierwszy etap to środki z budżetu gminy. Żeby móc przystąpić do konkursu należy powiększyć 
budynek do aktualnych wytycznych. Konkurs realizowany przez NFZ ogłaszany jest co 5 lat, stąd też 
potrzeba realizacji zmian w jak najszybszym terminie. Gmina po swojej stronie zapewni rozbudowę 
budynku. Sprzęt, zatrudnienie osób jest po stornie realizatora usługi.  

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się trzykrotnie. W dniu 28.11 odbyło się posiedzenie mające na celu wypracowanie 
opinii o projekcie budżetu na 2023 rok. W dniu 15.12 odbyła się sesja nadzwyczajna, a 22.12 odbyły 
się komisje wspólne, na których opiniowano projekty uchwał na sesję. 



 

 

Ad. 7.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
24.11 w celu wypracowania opinii o projekcie budżetu na 2023 rok, 12.12 podczas kontroli obiektów 
stanowiących majątek Gminy Dębnica Kaszubska będących w dyspozycji OSP działających na terenie 
Gminy oraz kontrolę wydatków przeznaczanych na OSP działających na terenie Gminy, a także 
kontroli wydatków na zimowe utrzymanie dróg oraz realizacji tego zadania w rzeczywistości przez 
wykonawców. Dnia 15.12 nastąpiło zakończenie kontroli i odbyła się sesja nadzwyczajna. Kolejne 
spotkanie komisji obyło się w ramach wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy w dniu 
22.12. 

Ad. 7.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się 24.11 w celu wypracowania opinii o projekcie budżetu na 2023 rok. 15.12 odbyła się 
sesja nadzwyczajna, a 19.12 komisja odbyła spotkanie w celu wypracowania opinii o złożonej skardze 
na Wójta Gminy. Dnia 22.12 odbyło się posiedzenie wspólne wszystkich komisji Rady Gminy, na 
którym wypracowywano opinie do projektów uchwał. 

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się trzykrotnie. Pierwsze spotkanie odbyło się 24.11 w celu zaopiniowania projektu 
uchwały budżetowej na 2023 rok. Kolejne spotkanie odbyło się 15.12 na sesji nadzwyczajnej, a także 
22.12 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym opiniowano 
materiały na sesję. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 
Poinformował, że od roku 2023 sesje będą odbywać się o godzinie 11:00. Najbliższe posiedzenie 
wspólne wszystkich komisji odbędzie się 2 lutego 2023 r., a sesję zaplanowano na 9 lutego 2023 r. 
Podczas planowania terminów spotkań uwzględniono okres ferii. 

Radny Marcin Olech zapytał czy gmina dostała jakieś dokumenty planistyczne w związku 
z przebudową ul. Kościelnej i ul. Skarszewskiej. Mieszkańcy chętnie wyraziliby swoje zdanie 
w związku z tą przebudową. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że gmina nie otrzymała jeszcze żadnych 
dokumentów. Po przygotowaniu projektu będzie on poddany konsultacjom. Do końca marca musi 
powstać projekt przebudowy drogi. 

Radny Piotr Paczesny zgłosił śmieci zalegające przy pasie startowym wzdłuż drogi wojewódzkiej 210 
oraz przy dwóch parkingach. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła informacji, że temat był już zgłaszany do zarządcy drogi, 
zostanie ponowiony. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że rozeznawał temat zasilania 
w wodę agregatami podczas awarii elektrycznych. Zakład posiada takie możliwości, jednakże nie 
możne zapewnić prądu dla przepompowni. Wyraził obawę, że w najbliższych latach będą braki 
w dostawie prądu, dlatego należałoby zbadać, ile agregatów byłoby potrzebne, aby zapewnić 
dostawę wody i odbiór nieczystości podczas awarii prądu. 



 

 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Anna Kurzawa-Gerczak udzieliła informacji, że Zakład 
Gospodarki Komunalnej składał oświadczenie do operatora energii, iż podczas przerw w dostawie 
prądu urządzenia zakładu będą w pierwszej kolejności zasilane. Wszystkie 52 punkty zostały 
zgłoszone do objęcia ochrony dostawy energii. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski dodał, że zakład jest wyposażony w mobilny agregat. W razie 
konieczności będzie podstawiany w miejsce, które wymaga zasilenia. 

Na koniec Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski i Wójt Gminy Iwona Warkocka złożyli 
życzenia noworoczne. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:23, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
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